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Inleiding / toelichting (alleen indien noodzakelijk):  
 
Het is duidelijk waarneembaar dat de gemeente Twenterand een nieuw maaibeleid voert. De PVV 
heeft hier wel een aantal kanttekeningen en vragen bij. Er kan zelfs sprake zijn van levensgevaarlijke 
situaties door dit nieuwe maaibeleid!  
 
Vraag 1.  
Wanneer je op de N36 rijdt vanuit Almelo en je pakt de afslag Aadorp dan wordt aan het einde van de 
afrit het zicht naar links volkomen ontnomen door het hoge gras. Dit gaat ongetwijfeld zorgen voor 
ongelukken, bijna ongelukken en opstoppingen omdat het verkeer zeer langzaam of juist te snel de 
kruising richting Vriezenveen of Aadorp oprijdt.  
 
Kan hier z.s.m. op een wijze gemaaid worden zodanig dat de verkeersveiligheid niet meer in het 
gedrang is?  

- De hier boven beschreven locatie ligt in de gemeente Almelo. Wij hebben uw melding m.b.t. 
het hoge gras op de kruising N36 (afslag Aadorp komende vanaf Wierden) en de Aadorpweg 
doorgegeven aan de gemeente Almelo. Zij zorgen voor een verder afhandeling. 

 
Kunt u zorgen dat er geen andere onveilige situaties ontstaan door het nieuwe maaibeleid?  

- Bij het nieuwe maaibeleid is rekening gehouden met eisen van veiligheid. Onveilige situaties 
die onverhoopt alsnog ontstaan lossen we zo snel mogelijk op. 

 
Vraag 2.  
De PVV vindt het nieuwe maaibeleid geen succes. Door het hoge gras ziet de omgeving er slordig uit, 
er lijkt sprake van achterstallig onderhoud. Dit is het beeld wat wij erbij hebben. Bent u dit met ons 
eens?  

- De beleving van het hogere gras is van persoonlijke aard. Dat blijkt uit de zowel negatieve als 
positieve reacties. Overigens geeft de huidige vegetatie niet het eindbeeld weer. De vegetatie 
zal zich in de loop der tijd ontwikkelen. Daarbij ontstaat meer variatie, kleur en en 
biodiversiteit.  

 
Vraag 3.  
De landelijke overheid waarschuwt voor teken en de gevolgen die dit kan hebben voor mens en dier. 
Het nieuwe maaibeleid zorgt voor zeer hoog gras vol met teken. Honden en katten lijken meer teken 
te hebben dan in andere jaren. Klopt dit?  

- Over deze gegevens worden geen statistieken bijgehouden. Het is ons dan ook niet bekend of 
honden en katten meer teken hebben opgelopen dan in voorgaande jaren.  

 
 
Vraag 4.  
En druist dit nieuwe maaibeleid niet volledig in tegen het beleid van de overheid om vooral op te 
passen voor teken die de ziekte van Lyme kunnen veroorzaken? Het hoge gras zorgt immers voor 
meer teken en dus meer kans voor de mens om de ziekte van Lyme op te lopen? Bent u het met ons 
eens?  



- De landelijke overheid zet met name in op het creëren van bewustwording bij de bewoners 
van de aanwezigheid en het gevaar van teken. Zij hebben hiervoor een folder ontwikkeld. Wij 
raden onze inwoners, in navolging daarvan via onze website aan om na het betreden van 
openbaar groen, tuin, bos, het buitengebied enzovoorts, zich goed te controleren op 
teken(beten). Ook verwijzen wij naar de website van de GGD. 
 
 

Vraag 5.  

Gaat de gemeente haar maaibeleid aanpassen? Vanwege de verkeersveiligheid en de gezondheid? 

- Gezien ook de beantwoording van de voorgaande vragen zien wij geen aanleiding ons 

maaibeleid aan te passen.  

 
 


